



**新加坡佛教总会**  
**SINGAPORE BUDDHIST FEDERATION**  
 59 Lorong 24A Geylang Singapore 398583



**新加坡佛教总会勤学奖 (特殊学校) SBF Bursary Award (Special Schools)**

**个人简历 Personal Particulars**

姓名 Name: (as in BC/NRIC) \_\_\_\_\_

住家地址 Home Address: \_\_\_\_\_

电话 Tel: (Home) \_\_\_\_\_ (HP) \_\_\_\_\_

性别 Sex: \_\_\_\_\_ 出生日期 Date of Birth: \_\_\_\_\_

国籍 Citizenship: \_\_\_\_\_ 出生证号码 Birth Cert No. \_\_\_\_\_

现年就读于  
 Currently studying at \_\_\_\_\_

(学校名称 Name of School)

(年级 Level)

\* 银行户头号码

\* Banking Account Number: \_\_\_\_\_

\* 银行名称

\* Name of Bank: \_\_\_\_\_

\* 户口持有人姓名

\* Name of Account Holder

\* 必须提供 Compulsary

- 您所就读学校签发公函证明您是该校的在籍学生
- 每年的学习评估
- 家长的收入证件

**You must submit the following documents:**

- Letter issued by your school certifying that you are a student in the current academic year.
- Each year's assessment report
- Parents' income statements.

**家庭经济状况 Family Financial Background**

姓名 Name	年龄 Age	关系 Relationship	职业 Occupation	每月收入 Monthly Income

我谨此声明, 上述所填各项皆正确无讹  
 I declare that information given above is true and correct.

\_\_\_\_\_  
 日期 Date

\_\_\_\_\_  
 申请者签名 Signatre of Applicant

## 申 请 办 法

- 一. 凡就读于本地学校的学生均可申请。
- 二. 申请者家庭。人均收入不到1000元（须附薪金单为证），品行端正，不持有其他奖助学金者，不拘种族、宗教或性别均可申请。
- 三. 勤学奖每年颁发一次，以奖励学业优良学生。
- 四. 其他申请细则，必要时得由本会评选委员另行规定之。
- 五. 本年度申请日期 3月1日起至 3月31日止，逾期者不受处理。

**六. 为符合金融管理局规定，本会从2026年1月起停止以支票颁发勤学金。因此，申请者必须提供自身或家长的银行户头号码、户头持有人姓名与银行名称，以方便本会将勤学金直接汇入其户头。**

- 七. 本会评选委员会会有最后之裁决权

## APPLICATION PROCEDURES

1. Applications are open to students who are studying in a local school.
2. Regardless of race, religion or gender, applicants whose household per capita income below \$1000 ( to enclose pay slip as evidence), of sound character and not holding any scholarships and bursaries , are eligible to apply.
3. This bursary is granted on yearly basis to encourage students to study diligently.
4. Other rules (if any), concerning application of bursaries may be made by the Selection Committee of the Singapore Buddhist Federation.
5. This year's application will commence on 1 March and will close on 31 March. Late submission will not be considered.
- 6. In line with the directive of the Monetary Authority of Singapore , we will stop issuing cheques for bursary awards with effect from January 2026. Therefore, all applicants must furnish detail of their respective bank account number, name of account holder and name of bank in order to facilitate electronic fund transfer.**
7. The decisions of the Selection Committee of Singapore Buddhist Federation shall be final.